
Referat fra generalforsamlingen i Vestlollands Bridgecenter,

Tirsdag den 13. maj 2025 – kl. 19.00

Valg af dirigent og referent og stemmetællere.

Sigurd Kolbye blev valgt til dirigent og Ole Keldebæk som referent. Dirigenten konstaterede 
herefter at generalforsamlingen var lovlig.

Bestyrelsens beretning for det forløbne år.

Bridgeåret 2024/2025 har haft et medlemstal på 110, ca. det samme som året før. Efter sidste års 
generalforsamling udarbejdede bestyrelsen en halvårsplan, som…

startede med 4 x sommerbridge, 
derefter blev alle hold,  mandag – tirsdag – onsdag og torsdag  klargjort og besat
og, et SOS bridge med 48 deltagere planlagt, med et godt overskud.

Desværre forlod den siddende formand bestyrelsen i december – men klubben fortsatte med den 
resterende bestyrelse, som fik god hjælp af Preben Ellebye og Ivar Rasmussen med teknikken.

Bestyrelsen besluttede at årets afslutninger skulle være gratis, da klubben er økonomisk godt stillet.

Mht. undervisning var der i år desværre ingen ny medlemmer at undervise, men enkelte af de nyere 
medlemmer fik noget undervisning på mandage.

Bykampen mod Maribo måtte desværre aflyses i år, men vi håber den kan gennemføres i den 
kommende sæson.

I denne sæson er vores hus blevet malet, desuden er taget repareret og de elektriske installationer 
ordnet.

Der skal lyde en tak til bestyrelsen for deres arbejde, og en tak til alle de frivillige, der hjælper til, så 
klubben kan fungere.

Herefter overlader jeg bestyrelsens beretning til debat i generalforsamlingen.

Ivar Rasmussen havde forventet en uddybende forklaring på den tidligere formands afgang…

Andreas svarer: Ingen tvivl om at han var en god og meget aktiv formand for klubben, men det var 
besluttet at ”lægge låg” på episoden, der førte til afgangen. Der blev givet advarsler til de 
implicerede, men det bevirkede at formanden trak sig.

Ellen Bredal takkede den tilbageværende bestyrelse for at videreføre klubben på så fornem vis. Dan 
Nielsen fra bestyrelsen uddybede beslutningen om at nedtone debatten.

Herefter godkendte generalforsamlingen bestyrelsens beretning

Godkendelse af det reviderede regnskab.

Regnskabet blev omdelt og gennemgået af kassereren. Årets indtægter var 134.257 kr., mens årets 
udgifter var 156.162 kr., hvilket giver et underskud på -21.905 kr. mod et budgetteret underskud på 
– 24.600 kr. – altså en smule bedre end budgetteret.



Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen.

Godkendelse af budget.

Budgetforslaget blev gennemgået af kassereren.

Indtægter budgetteres til 125.000 kr.
Udgifter budgetteres til 123.000 kr.

Budgetforslaget blev godkendt af generalforsamlingen.

Fastsættelse af kontingent – foreslås uændret.

Bestyrelsen forslog uændrede kontingentsatser, hvilket blev godkendt af generalforsamlingen.

Indkomne forslag.

Der var ikke indkommet nogen forslag til generalforsamlingen.

Valg af formand. Bestyrelsen foreslår Andreas Jørgensen.

Bestyrelsen foreslog Andreas Jørgensen.
Andreas blev valgt for et år, da formandsvalget foregår i de lige år.

Valg af kasserer (ulige år) – Dan Nielsen er villig til genvalg.

Dan Nielsen blev genvalgt som Kasserer.

Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer.

Lisbeth Faurum blev genvalgt til bestyrelsen.

Som nye bestyrelsesmedlem foreslog bestyrelsen Preben Ellebye og Mogens Bloch, som begge blev 
nyvalgte til bestyrelsen.

Valg af suppleanter

Igor Silfen blev genvalgt som suppleant til bestyrelsen, og

Winnie Gluud blev nyvalgt som suppleant til bestyrelsen.

Valg af revisor og revisorsuppleant.



Bjarne Hansen blev genvalgt som revisor, og Mogens Møllgaard-Hansen blev nyvalgt som 
revisorsuppleant.

Distriktets generalforsamling.

Generalforsamling i distriktet blev afholdt i Nykøbing F. i går. Fra Vestlollands Bridge Center 
deltog Andreas Jørgensen, John Abildgaard og Preben Ellebye.

Formanden for Distriktet, Hans, opfordrede kraftigt til at klubbernes spillere deltog mere i 
distriktets arrangementer.

En repræsentant fra Dansk Bridge Forbund havde et indlæg, der blandt andet indeholdt, at 
”bordafgiften” (den afgift klubben betaler til forbundet, for hver deltager, hver gang en 
klubturnering afholdes) kommer til at stige fra 1,25 kr. til 3,06 kr. – Dette vil for Vestlollands 
Bridge Centers vedkommende være en skønnet merudgift på 17.000 kr. om året.

Andreas havde, som den eneste, argumenteret og protesteret over denne stigning.

Bestyrelsen blev bemyndiget til at udpege repræsentanter til næste generalforsamling i distriktet.

Eventuelt.

Dan Nielsen argumenterede for at klubben skulle have færre blade tilsendt, da der altid var 
overskud af blade. Der var ingen indvendinger mod dette.

Generalforsamlingen afsluttedes herefter kl. 19.50.

NB: Efter slutningen af generalforsamlingen kom der opfordringer fra flere sider om at forsøge at 
genoplive holdturneringen, evt. i samarbejde med Nakskov Bridgeklub.

Andreas lovede at undersøge dette.
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